
云石淋浴底盆Clostone Shower Base
TC series shower base has an innovative and unique anti-stagnation structure design, no 
water storage and no water accumulation. From materials to design, it prevents bacteria 
from breeding and guarantees a healthy shower.

COMFORTABLE
BATHING
EXPERIENCE
舒适的沐浴体验

TC 系列淋浴底盆创新独特的防滞水结构设计，无存水、不积水。
从材料到设计，杜绝细菌滋生，保障健康淋浴。
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淋浴底盆可以很好地链接淋浴区与地板，
防滑、易洁、美观、实用外还实现了无障碍出入淋浴区。

多种材质、颜色、纹理，同时可为你量身定制。满足各种淋浴空间
需求并通过组合化的方案让你随心选择。

The shower base can well link the shower area and the floor,In addition to being non-
slip, easy to clean, beautiful and practical, it also realizes barrier-free access to the 
shower area

A variety of materials, colors and texturescan be customized for you at 
the same time. Satisfy the needs of various shower spaces and let you 
choose freely through a combination of solutions.

云石淋浴底盆
Clostone Shower Base
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Cuttable example可裁切示例

Perfect finish完美饰面

Standard size range标准尺寸范围

备注：非标尺寸可定制

技术资料 / Technical Information 纹理、色彩 / Textures & Colors
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注：因印刷原因，部分产品有所颜色偏差，请以实物为准。
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